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§ 1. Sammanträdet öppnas 

 

Ordföranden öppnade sammanträdet och hälsade alla välkomna. 

 

§ 2. Godkännande av dagordningen 

 

Dagordningen godkändes. 

 

§ 3. Utseende av protokolljusterare 

 

Elisabeth Aguado utsågs att tillsammans med Anders Carlsson 

justera dagens protokoll.  

 

§ 4. Föregående protokoll  

 

Föregående protokoll 2014-02-20 godkändes. Justeras vid 

kommande sammanträde den 24 april. 

 

§ 5. Stadsdelsförvaltningens pågående ärenden/Jan Rönnberg 

  

 Info, 3-åringen 2015-2017, bl a  

 

-Nybyggnationer avseende gruppbostäder och servicebostäder i 

SDN planeras för inflyttning 2015/2016 i Norra Djurgårdsstaden. 

Dock kan färre specialbostäder än planerat komma att byggas då 

boendekostnaderna bedöms bli för höga. Traditionella 

gruppbostäder efterfrågas allt mindre. Personer med 

funktionsnedsättning har stora svårigheter att komma ut på den 

reguljära arbetsmarknaden. 

-Barn och unga kommer även i fortsättningen att prioriteras i 

syfte att förhindra självdestruktivitet och motverka rekrytering till 

missbruk och kriminalitet samt motverka spridning av 

könssjukdomar.. 

-Större delen av budgeten till vuxenenheten går till placering av 

hemlösa missbrukare.  

-Våld i nära relationer prioriteras genom att utvecklingsmedel har 

sökts för 2014 via länsstyrelsen. Kungsholmens, Norrmalms och 

Östermalms SDF samverkar sedan 4 år tillbaka när det gäller 

dessa frågor. 
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-Prioriterade områden inom socialpsykiatri: Boenden - 

Sysselsättning - Hälsa - Barn - Anhöriga - Neuropsykiatriska 

funktionsnedsättningar och verksamheten personligt ombud  

 

MBL-upplagan av 3-åringen kommer att sändas till rådet under v. 

13. 

 

 Info, upphandling gruppbostäder och daglig verksamhet 

enligt LSS/ 

Ordförande och vice ordförande tar del av tilldelningsbeslutet 

efter att de undertecknat en sekretessförbindelse. 

 

 Info, Förslag till riktlinjer för serveringstillstånd 

Rådets synpunkter i yttrandet: 

”En uteservering ska enligt förslaget vara avgränsad på ett sådant 

sätt att gästerna kan förstå var serveringen börjar och slutar. 

Avgränsningen ska vara tydlig och ta hänsyn till att 

uteserveringen också ska ge tillträde till personer med 

funktionsnedsättning. Rådet för funktionshinderfrågor på 

Östermalm vill gärna se att antalet platser på uteserveringen 

anges på något sätt, t ex ett tydligt anslag på lämpligt ställe. 

Rådets uppfattning är att det inte ovanligt att så många platser 

som möjligt trycks in inom avgränsningen, vilket i många fall 

omöjliggör tillträde för personer med funktionsnedsättning”. 

 

 Rådet informeras om en motion om förstärkning av 

arbetet mot främlingsfientlighet och rasism 

 

 Rådet informeras om att förvaltningen har tagit emot ett 

antal skrivelser från oppositionen ang ArbetsCentrum. 

Förvaltningens svar kommer upp i majnämnd. 
 
§ 6. Håkan Wiegandt rapporterar om läget på 

ArbetsCentrum. 

Processen att avveckla befintlig verksamhet är i princip avslutad. 

I skrivande stund har så gott som samtliga deltagare valt annan 

sysselsättning. Två, möjligen tre klienter av ca 40, har ännu inte 

valt ny utförare. Mycket tid har lagts på att motivera, informera 

och följa med klienter på studiebesök till olika verksamheter i 

staden. Detta har genomförts tillsammans med handläggare och 

arbetsinstruktörer.  

 
Rådet förhör sig om hur det har gått eller hur det går för den 

enskilde att ta sig till den nya sysselsättningen? Genom media har 

de förstått att det har varit svårt för vissa. Håkan informerar om 

att de flesta har valt sysselsättning i innerstaden, många på 
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Södermalm, Vasastan och Kungsholmen och att det hittills inte 

har framkommit att det har inneburit några större svårigheter.  

 
§ 7. 15.15 – 16.00 Besök av Åsa Svensson från Kontaktcenter.  

Åsa Svensson är medarbetare på Kontaktcenter med 

specialområde funktionsnedsättning. Åsa informerar om 

uppdraget. Se bilaga.  

 

§ 8. Övriga frågor 

Eva ombeds att bjuda in: 

-Presidiet under våren. 

-Överförmyndarnämnden till något kommande sammanträde, om 

möjligt i april. 

-Magnus Björkman, park- och miljö ang utegym i Tessinparken. 

 

-Håkan Wiegandt återkommer till rådet med rapport om 

ArbetsCentrum vid sammanträdet i maj.  

-Ordföranden tar upp en artikel i dagens 20/3 SvD med rubriken 

” Undantagen gör Ullenhags förslag tandlöst”. 

 

§ 9. Nästa möte  

24 april, 22, maj, 14 augusti, 4 september, 2 oktober, 6, och 27 

november. 

 

§ 10. Avslutning 

 

 

 

Bilaga:  

Power-point-program/Kontaktcenter 


